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Kv 13.12.2021 § 123

Varavaltuutettu Annareeta Vuorinen jätti Meidän Loimaa -val tuus to-
ryh män valtuustoaloitteen koskien Aleksis Kiven Kadun suojateiden
tur val li suut ta.

 Päätös:  Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuustoaloitteen kau pun gin hal li-
tuk sel le valmisteltavaksi.

Kh 20.12.2021 § 529

Valmistelija: hallintosihteeri Juha Rinta-Jouppi

 Kaupunginjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus merkitsee aloitteen tiedokseen.

  Aloite lähetetään teknisen palvelualan valmisteltavaksi.

 Päätös:  Hyväksyttiin.
Elymltk 30.08.2022 § 52

Valmistelija: tekninen johtaja Antti Korte, puh. 044 797 1252

Meidän Loimaa valtuustoryhmä on jättänyt valtuustoaloitteen, jossa
esi te tään Aleksis Kiven kadun suojateiden turvallisuuden pa ran ta-
mis ta, esimerkiksi korottamalla suojatiet.

Loimaan seudun liikenneturvallisuussuunnitelman päivitys on tällä
het kel lä työn alla. Edellinen suunnitelma on vuodelta 2012. Tällä het-
kel lä työ etenee siten, että keväällä kerättyä nykytila aineistoa täy-
den ne tään ja viimeistellään. Havaittuihin kohteisiin liittyvät maas to-
käyn nit ja työpalaverit kuntien kanssa ovat alkamassa. Lii ken ne tur-
val li suus työ ryh mät kokoontuvat elo- syyskuun aikana päättämään
seu dul li sis ta tavoitteista ja seuraavista työvaiheista.

Liikenneturvallisuussuunnitelmat valmistuvat kevään 2023 aikana ja
ne tulevat sisältämään tomienpide-ehdotuksia liikenneturvallisuuden
pa ran ta mi sek si.



Osana suunnitelmaa toteutettiin keväällä karttapohjainen asu kas ky-
se ly, johon vastasi yhteensä 600 henkilöä. Kyselyssä oli mah dol li-
suus esittää liikenteen vaaranpaikka tai muu kehittämisen kohde kar-
tal le. Aleksis Kiven kadun ympäristö oli eniten kommentteja saa nei-
den paikkojen joukossa. Ongelmat alueella eivät rajoitu pel käs tään
turvattomiksi koettuihin suojateihin, vaan koko lii ken ne ym pä ris tö
kiinteistöliittymineen on koettu epäselvänä.

Liikenneturvallisuussuunnitelman valmistuttua ryhdymme to teut ta-
maan siinä esitettyjä toimenpiteitä määrärahojen puitteissa.  Näyttää
sil tä, että Aleksis Kiven kadun liikenneturvallisuuden parantaminen
vaa tii useita erillisiä toimenpiteitä ja siitä muodostuu yksi kes kei sim-
mis tä liikenneturvallisuuden kehittämiskohteista jatkossa. Suo ja tei-
den korottaminen on yksi tutkittava vaihtoehto, mutta kadulla kulkee
myös merkittävä määrä mm. raskasta- ja jakeluliikennettä, joiden liik-
ku mi sen olosuhteet on myös otettava huomioon. Suunnitelmien val-
mis tut tua tiedämme asiasta enemmän.

 Teknisen johtajan ehdotus:

Elinympäristölautakunta antaa aloitteeseen yllä olevan vastauksen ja
toteaa aloitteen loppuunkäsitellyksi.

 Päätös:  Hyväksyttiin.


